
Generalitat de Catalunya 
Departament d’Ensenyament 
INSTITUT ESCOLA 
LA MINA 
 

     1 / 2 

 

Acta de reunió del Consell Escolar 

 
Identificació de la sessió  

Número de sessió Data Hora  

01   06 d’octubre de 2021               17:00    
 

Caràcter Lloc 

Ordinari                                         Sala de professorat de l’Institut 

 

Persones assistents 

 

Marta del Campo Casals (Directora)  

Anna Pérez Comes (Cap d’Estudis) 

Noemí Garcia Fortanete (Cap d’Estudis) 

David Freixes i Quirós (secretari) 

Francesc Gacia Pasola (sector professorat) 

Araceli Jiménez González (sector professorat) 

Humildad  Crespo Fernández (sector professorat) 

Alba Garcia Visal (sector professorat) 

Aroa Barrera (sector professorat) 

Laura Borque Ruiz (sector PAS)  
 

Persones que s’excusen d’assistir-hi  

 

Isaure Sánchez Robert (sector professorat) 

Maria Pilar Cabezuelo Carbonell (sector professorat) 

Andrés Pozo Cueto 

 

 
Ordre del dia 

 
1- Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta anterior 
2- Presentació del Pla d’Organització (COVID) 
3- Aprovació, si s’escau, de les activitats complementàries i sortides pel curs 2021-2022 
4- Activitats extraescolars 
5- Valoració inici de curs 
6- Retiment de comptes PMOE 
7- Presentació de projectes de centre 
8- Torn obert de paraules 

  
 

Desenvolupament de la sessió 

 
El secretari fa la lectura de l’acta anterior (28 de juny) 
 
La directora fa la presentació del Pla d’Organització per a la covid. Tothom ha de saber quina és la organització pedagògica en cas de 
confinament d’un grup. El Pla d’Organització actual recull les indicacions del Pla d’actuació del Departament d’Ensenyament i de la Gestió 
de Casos Covid del propi Departament. 
 
Les caps d’estudi fan una presentació de les activitats complementàries i sortides. Es presenta una proposta inicial que s’anirà completant 
amb altres propostes al llarg del curs. Es fa un repàs del document presentat (i adjuntat). 
 
La directora presenta la proposta d’activitats extraescolars. Hi ha tres entitats externes que ens demanen espais (Salesians, Espai Jove i 
Casal dels Infants). Es fa una relació de les diferents activitats previstes: 
 

- Jocs esportius 
- Escola de boxa: depèn de l’Ajuntament. Nosaltres cedim instal3lacions i alumnes 
- Equips de futbol: tres equips, inicial, mig i superior. El superior ja funciona i s’inicia l’endemà d’aquesta reunió. Entrenaran 

els dilluns i dijous a la pista de l’institut. Activitat vinculada amb el mestre Genaro. La inscripció és de 15€ i la quota mensual 
de 10€ 

- Extraescolar d’anglès: no s’ha concretat però s’està intentant fer un conveni amb la UAB perquè un alumne universitari la 
faci. 

- Tallers de llengua: organitzats per la Plataforma per la Llengua 
- Korfball per a l’ESO 
- Equip de robòtica per a 1r i 2n d’ESO 
- Activitat de guitarra: els hi preguntarem a la fundació Pere Closa si poden/volen fer-ho 
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La directora fa una valoració de l’inici de curs: 
 

- Assistència molt elevada. Segurament més que mai 
- Convivència: és important que els docents siguin conscients del lloc on estan treballant. En general això tothom ho té 

bastant clar. 
- L’Aula Pont es valora molt positivament. S’eviten molts conflictes a l’aula ordinària. Els alumnes ja ho tenen clar. És 

important que els alumnes vegin l’aula ordinària com un premi. 
- A l’escola hi ha aules on s’acumulen molts alumnes repetidors i alumnes que fa temps que no venen i això fa que augmenti 

la conflictivitat. A primària no es pot fer l’aula pont per falta de recursos. 
- Alguns grups d’FP estan plens i hem hagut de demanar increments de ràtio 
- Tots els alumnes d’ESO disposen de portàtils 
- Hi ha 14 o 15 docents nous, em general, amb experiència 
- A Infantil han vingut molts nens a P3. Si venen tots els que han de venir (17) serà difícil poder atendre’ls a tots amb només 2 

mestres. Almenys les dues primeres setmanes 
 
 
Respecte al retiment de comptes s’ha valorat molt positivament el tema de tenir diners per fer sortides i també poder fer activitats amb 
talleristes (s’adjunta full amb les activitats). Ens agradaria poder continuar aquest curs i tenir pressupost per poder fer més sortides. També 
s’intentarà fer colònies i activitats parentals per a famílies. L’inspector ha fet una valoració excel·lent de la rendició de comptes. 
 
En quant als projectes de centre, la directora presenta els següents: 
 
  

- “Com a casa” (premis Baldiri 
- Projecte de música: s’ha fet una reunió amb una productora. Disposarem d’unes llicències per a treballar amb alumnes de 

primària i amb algun grup de secundària. El 10 de novembre vindrà a l’escola un cantant per fer n event. 
- Navegants 22 dies en 22 peus: l’lnstitut Escola apadrina un vaixell d’aquesta regata. El projecte inclou una sèrie de reptes 

que els alumnes de 4t d’ESO hauran de fer 
- “Jo puc” a l’escola 

 
 

Acords 

 

S’aprova per unanimitat l’acta anterior 

S’aprova per unanimitat el Pla d’Organització Covid 

S’aprova per unanimitat la proposta d’activitats complementàries i sortides 

 

I com a suplent tenim a la Josefina Campos Montes 

 

 
Temes pendents  
 

 

No n’hi ha. 

 

 

 

 

La Directora Marta del Campo Casals, aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 

 

 

 

 

 

          

          Vist i plau 

David Freixes i Quirós Marta del Campo Casals 

Secretari Directora  

 

    


